
P R O T O K Ó Ł 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu I Etyki Radnych   

Rady Gminy Świdwin odbytego w dniu 10 sierpnia 2009 roku 
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Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Daniela Bodnar. 
Powitała członków Komisji oraz gości: 
 
 Pana Kazimierza Lechockiego –Przewodniczącego Rady Gminy 
 Pana Krzysztofa Kaszubę – Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy 
 Panią Dorotę Rakowską – Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy 
 Pana Zdzisława Pawelca – Wójta Gminy 
 Panią Halinę Czajkowską – Sekretarza Gminy 
 Panią Renatę Kamińską – Skarbnika Gminy  
 Prezesów Gminnych Ludowych oraz Szkolnych Klubów Sportowych  
 Pana Sebastiana Basiejkę – Kierownika Referatu Oświaty, Kultury i Zdrowia 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Podsumowanie otwartych konkursów ofert na dofinansowanie zadań 

objętych sferą pożytku publicznego  przez gminę Świdwin za I-sze półrocze 
2009 roku 

2. Ocena funkcjonowania świetlic wiejskich na podstawie objazdu Komisji 
3. Wolne wnioski 

 
 
Ad.1. PODSUMOWANIE OTWARTYCH KONKURSÓW OFERT NA 

DOFINANSOWANIE ZADAŃ OBJĘTYCH SFERĄ POŻYTKU 
PUBLICZNEGO  PRZEZ GMINĘ ŚWIDWIN ZA I-SZE 
PÓŁROCZE 2009 ROKU 

 
Sprawozdanie finansowe i merytoryczne z zrealizowanych zadań publicznych 
przez Stowarzyszenia Kultury Fizycznej z terenu Gminy Świdwin za okres                   
5 stycznia do 30 czerwca 2009 roku złożył Kierownik Referatu Oświaty, 
Kultury i Zdrowia Pan Sebastian Basiejko. 
Sprawozdania z poszczególnych Klubów stanowią załączniki do protokołu. 
 
Prezes MUKS „BUSCHIDO” Lekowo Pan Marek Knut wyraził zadowolenie 
ze współpracy z gminą. Nie ukrywa, że przydałoby się więcej środków, ale te 
które otrzymali z gminy są wystarczające na pokrycie podstawowych potrzeb.  
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Ad.2. OCENA FUNKCJONOWANIA ŚWIETLIC WIEJSKICH NA 
PODSTAWIE OBJAZDU KOMISJI 

 
Przewodnicząca Komisji Pani Daniela Bodnar poinformowała, że Komisja 
Oświaty odbyła dwa wyjazdowe posiedzenia, gdzie dokonano przeglądu 
świetlic wiejskich: 
 

 14 lipca 2009  15 lipca 2009 
1. Kluczkowo 1. Ząbrowo 
2. Cieszeniewo 2. Rusinowo 
3. Smrdzko 3. Kępczewo 
4. Rogalino 4. Lekowo 
5. Bierzwnica 5. Łąkowo 
6. Krosino 6. Oparzno 
 
W wyniku lustracji stwierdzono: 
 

1. Wszystkie świetlice posiadają wywieszki z planem zajęć na wakacje 
 

2. W zajęciach brała udział niewielka liczba dzieci 
 

3. Świetlice są zadbane, niektóre wymagają drobnych remontów – 
malowanie, wymiana okien w Krosinie, okien i drzwi w Oparznie 
 

4. Ujednolicić wywieszki z czasem pracy świetlic, tak by określały 
ośmiogodzinny czas pracy . świetlicowych (prawidłową wywieszkę 
posiada tylko świetlica w Oparznie) 
 

5. Świetlicowe nie posiadają ubezpieczenia od odpowiedzialności cywilnej 
 

6. Uregulować sprawę działalności Koła Gospodyń Wiejskich, które 
funkcjonuje w jednym obiekcie ze świetlicą w Kluczkowie. Gmina 
opłaca za energię elektryczną i ogrzewanie całego obiektu. 
Ponadto zdaniem Komisji nieracjonalnie wykorzystywane są 
pomieszczenia 
 

7 Przyznane fundusze przez gminę na materiały do zajęć plastycznych                  
i sportowych wykorzystano prawidłowo (część świetlicowych robiła 
zakupy we własnym zakresie, przyznanych środków nie wykorzystała 
świetlic w Rusinowie) 
 

8. Rogalino – piec kaflowy do naprawy, przenieść licznik od światła – 
obecnie znajduje się u osób prywatnych 
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9. Wszystkie świetlice udekorowane są pracami plastycznymi wykonanymi 
przez dzieci – jedne bogaciej, inne skromniej. Na szczególne 
wyróżnienie zasługuje świetlica w Lekowie 
 

10. Lekowo – naprawa podłogi na hali gimnastycznej. Zastany stan 
faktyczny zgodny jest z tym, co na komisji przedstawił Pan Basiejko 

11. Sprawa zagospodarowania garażu w Rusinowie dla autobusów 
szkolnych 
 

Radni nawiązując do punktu 6. rozważali możliwość oddzielenia energii 
elektrycznej i gazu pomiędzy Kołem Gospodyń Wiejskich, a świetlicą. 
Propozycji było wiele. Komisja proponuje przyjrzeć się bliżej istniejącej 
sytuacji i znaleźć jak najlepsze rozwiązanie.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 


